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Een mooie kans
Natuurlijk wordt mij regelmatig de vraag gesteld, 
waarom ik voor Tablis Wonen heb gekozen. Eigenlijk 
is het antwoord heel simpel: ik zie hier een mooie 
uitdaging. De afgelopen weken maakte ik kennis met 
mijn nieuwe collega’s, de organisatie en natuurlijk met 
Sliedrecht en Molenlanden. Beide gemeenten hebben 
hun eigen charme, de één landelijk en de ander meer 
stedelijk.

Een nieuwe stap in een bekende wereld
Mijn hart ligt al lange tijd bij woningcorporaties. Ik 
vind het fijn dat ik mijn steentje kan bijdragen om u 
en andere huurders een goed en comfortabel thuis te 
bieden. Voordat ik bij Tablis Wonen kwam werken, was 
ik manager wonen bij SSH, een landelijke organisatie 

gericht op de huisvesting van studenten. Mijn keuze 
voor de functie van directeur-bestuurder was een 
bewuste stap. En ik ben blij dat Tablis Wonen op mijn 
pad kwam, want eigenlijk sprak alles mij direct aan: 
de functieomschrijving, de regio en de gemeenten. Ik 
ken de regio ook vrij goed, want ik werkte vijf jaar in 
Dordrecht.

Toekomst en uitdagingen
In Sliedrecht en Molenlanden staat een aantal grote 
projecten op de planning. Ik denk dan aan nieuwbouw 
en het aardgasvrij maken en verduurzamen van de 
woningen. Natuurlijk gaat mijn aandacht ook uit naar 
het onderhoud van onze woningen. En ik wil graag dat u 
tevreden bent over onze dienstverlening, ook daar gaan 
we mee aan het werk.

Graag stel ik me aan u voor. Ik ben Roeland Kreeft, sinds 1 januari 2024 directeur-bestuurder bij Tablis Wonen. 
In deze nieuwsbrief leest u meer over mijn eerste weken bij Tablis Wonen. Als u na het lezen nog vragen heeft, 
stel ze gerust. 
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De afgelopen weken in vogelvlucht
De afgelopen weken sprak ik al een aantal huurders 
tijdens de informatieavonden over de binnenstedelijke 
herstructurering Sliedrecht. Het is waardevol dat u uw 
mening deelt over wat belangrijk is voor u. Ik hoop 
natuurlijk dat ik met meerdere bewoners kennis kan  
maken. De afgelopen periode hebben we in samen- 
werking met andere partijen stappen gezet naar een 
aardgasvrij Drechtsteden. Met elkaar ondertekenden we 
het versnellingsprogramma aardgasvrij Drechtsteden.  
De Drechtsteden willen vóór 2050 energieneutraal 
zijn en om  dat te bereiken, gaan gemeenten, woning- 
corporaties, HVC, Stedin en provincie Zuid-Holland het 
aardgasvrij maken van gebouwen versnellen.

Benieuwd naar de persoon Roeland Kreeft?
Een collega vroeg mij mezelf voor te stellen aan de hand 
van twee voorwerpen die veel voor me betekenen. Daar 
is een korte video van gemaakt die u kunt bekijken.

Ik kijk uit naar een prettige samenwerking! En als u 
vragen heeft, kunt u ze natuurlijk altijd aan me stellen.
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